
 
 

 

          
 
 

 
 

Referat   

Bestyrelsesmøde den 3. december 2024 – kl. 17.00 
 

Deltagere:   
Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Bjarne Bo - (Bestyrelsesmedlem) Gunner (Kasserer 

og Havnekontor) - Søren (Næstformand) – Jan (Bestyrelsesmedlem) 

Bestyrelse suppleant: Jes er første suppleant og Per er anden suppleant  

Sekretær: Jette   

Fraværende: Ingen 

 
Referatet er skrevet ind med rødt 
 

1. Gennemgang af sidste mødes referat 

• GD/Gennemgang er det renskrevet materiale vedr. Vedtægter og 

Regulativ/ordensregler for Ry Bådlaug og Ry Marina og beslutning om det videre 

forløb. 

Materialet gennemgået og tilrettet. Der bliver sendt en mail rundt vedr. ændringerne i 

dokumenterne i forbindelse med indkaldelse til generalforsamling, så medlemmerne har god tid til 

at gennemlæse og forberede sig til generalforsamlingen. 

2. Havnen 

• GD/Opsamling på brugerundersøgelse 

Generelt meget positiv tilbagemelding vedr. de nye brobelægninger. Der er nogle stykker som 

nævner problemer med at have kabler liggende på tværs af broen. Det har broholdet muligvis en 

løsning på som vil blive forsøgt indarbejdet i den kommende vinters udskiftning. 

Tyveriet af vores møbler er blevet dækket ind af forsikringen, som nu stiller nye krav omkring 

vagtfirma, låse og andet. Vi forsøger at komme uden om vagtfirma ved at dokumentere de tiltag vi 

har lavet efterfølgende. Bl.a. brændemærkning af møbler og videoovervågning. 

• MD/Plan for vinterens renovering af Havnen.  

Brugerundersøgelsen har vist at det er en god løsning med fiberbelægningen på broerne, så der vil 

i løbet af vinteren blive udskiftet endnu en halv bro til den nye belægning. 

 



 
 

 

 

 

 

 

3. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde: 

• GD/Tilbud fra Solbaaden.dk ved/Henry Thomsen om klubaften med overskriften 

Elmotorer på søen.  

Vi takker ja til tilbuddet og hører ham om det evt. kunne blive et efterårs arrangement i 2025. 

• MD/Nyt fra Skimmingehøj projektet.  

Der er fundet en løsning til ophaling af gl turisten, og byggesag er godkendt. Byggeriet skal stå 

færdig i november 2025.  

4. Punkter til drøftelse og evt. beslutning 

• GD/Tidsplan for opgaver vedr. kontingent, havneplan, havneleje, havneafgift, 

udsendelser af mail og invitationer mv. se oplæg til tidsplan i bilag. Ingen 

kommentarer. 

• GD/Opgaver i forbindelse med Generalforsamling og ekstraordinær 

generalforsamling 2025. se oplæg i bilag. Ingen kommentarer. 

Hvis vi kommer ud i ekstraordinær generalforsamling, så bliver det d. 11 marts kl. 19.  

5. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende 

• Julefrokost – bestyrelse og udvalgsformænd.  

• Redningsmanden fra Hvide Sande.  DD er er 22 tilmeldte. Vi håber på at nå 35 inden 

d. 20 december.  

6. Kommende måneds opgave 

•  

7. Regnskab, budget Bevillings- og beslutningssager 

•  

8. Bordet rundt / Evt. 

•  

9. Næste møder: 

• 9. januar 2024 Kl. 17 – med udvalgsformænd. 

10. Godkendelse af referat 

 

 

 


